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Vilka delar av verksamheten kommer du skära ner? 

Gymnasienämnden äskar drygt 29 miljoner för att klara verksamhetsår 2020. Den
planerade flytten av fordons och transportprogramet är inte inräknat i denna summa. 

Totalt sett klarar Skellefteå kommun inte ens löneökningar med 2% årligen. Dvs att alla
verksamheter måste spara in 2% för att överhuvudtaget klara av löneökningar. 

MED ANLEDNING AV DETTA FRÅGAR JAG GYMNASIENÄMNDENS
ORDFÖRANDE FELICIA LUNDMARK : 
- Vilka delar av verksamheten kommer du att skära ner på ? 
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